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Abstract (en)
[origin: WO9105925A1] The steel cassette takes the form of a highly load-bearing box-like cassette component (1) with plane walls (2) and a
surrounding edge section (3) bent in several places which has stiffening sections (4) secured beneath the cassette walls (2), apertures (5) and
connecting holes (6) in the surrounding edge section (3) and block-outs (7) in the corners to bend the edge sections (3) and for the fitting of supports

(8).

Abstract (fr)
Le caisson en acier est congu comme élément de caisson (1) a haute capacité de charge qui a la forme d'un caisson présentant une paroi (2) plane
et un profilé de bordure continu (3) a biseautage multiple, et il comporte des profilés raidisseurs (4) fixés sous la paroi de caisson (2), et aussi des
ajours (5) et trous de liaison (6) dans le profilé de bordure continu (3), ainsi que, dans les coins, des encoches (7) pour le biseautage des profilés de
bordure (3) et pour l'insertion de supports (8).
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